



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1114

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1987

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1114

1978

I. Nos. 17232-17246

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 24 November 1978*

	<i>Page</i>
No. 17232. United States of America and Canada:	
Memorandum of Understanding concerning region operations control centres for defence. Signed at Ottawa on 5 March 1977 and Washington on 11 April 1977	3
No. 17233. United States of America and Canada:	
Memorandum of Understanding on co-operation in the field of housing and urban affairs. Signed at Ottawa on 28 June 1977	17
No. 17234. United States of America and Canada:	
Exchange of notes constituting an undertaking relating to the audit of certain subcontracts awarded to Pratt and Whitney of Canada by Pratt and Whitney of West Virginia, United States of America (with memorandum of understanding of 11 and 26 October 1977). Washington, 13 and 28 October 1977	23
No. 17235. United States of America and Canada:	
Exchange of notes constituting an agreement on peaceful nuclear co-operation concerning civil uses of atomic energy. Ottawa, 15 November 1977	31
No. 17236. United States of America and France:	
Bilateral Convention relating to express mail service. Signed at Washington on 6 June and at Paris on 24 June 1975	39
No. 17237. United States of America and France:	
Agreement in the field of liquid metal-cooled fast breeder reactors (with related letters). Signed at Paris on 18 January 1977	47
No. 17238. United States of America and France:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the protection of classified information. Paris, 7 September 1977	65

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1114

1978

I. Nos 17232-17246

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 24 novembre 1978*

	<i>Pages</i>
N° 17232. États-Unis d'Amérique et Canada :	
Mémoire d'accord concernant des centres régionaux de contrôle opérationnel pour la défense. Signé à Ottawa le 5 mars 1977 et à Washington le 11 avril 1977	3
N° 17233. États-Unis d'Amérique et Canada :	
Protocole d'entente concernant le logement et les affaires urbaines. Signé à Ottawa le 28 juin 1977	17
N° 17234. États-Unis d'Amérique et Canada :	
Échange de notes constituant un engagement relatif à la vérification de certains contrats sous-traités à la société Pratt and Whitney du Canada par la société Pratt and Whitney de West Virginia (États-Unis d'Amérique) [avec mémoire d'accord des 11 et 26 octobre 1977]. Washington, 13 et 28 octobre 1977	23
N° 17235. États-Unis d'Amérique et Canada :	
Échange de notes constituant un accord sur la coopération pacifique dans le domaine nucléaire relative à l'emploi de l'énergie atomique à des fins civiles. Ottawa, 15 novembre 1977	31
N° 17236. États-Unis d'Amérique et France :	
Convention bilatérale relative au service du courrier par exprès. Signée à Washington le 6 juin et à Paris le 24 juin 1975	39
N° 17237. États-Unis d'Amérique et France :	
Accord dans le domaine des réacteurs surrégénérateurs à neutrons rapides refroidis aux métaux liquides (avec lettres connexes). Signé à Paris le 18 janvier 1977	47
N° 17238. États-Unis d'Amérique et France :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la protection des renseignements classés secrets. Paris, 7 septembre 1977	65

	<i>Page</i>
No. 17239. United States of America and United Republic of Tanzania:	
Project Agreement relating to the Arusha region drought assistance project (with annex). Signed at Dar es Salaam on 12 and 13 August 1975	71
No. 17240. United States of America and United Republic of Tanzania:	
Agreement relating to the transfer of agricultural commodities. Signed at Dar es Salaam on 13 April 1976	91
No. 17241. United States of America and United Republic of Tanzania:	
Agreement for the sale of agricultural commodities under the Public Law 480, Title I, Programme. Signed at Dar es Salaam on 19 March 1977	97
No. 17242. United States of America and Pauama:	
Loan Agreement for rural municipal development (with annex). Signed at Panama on 28 November 1975	103
No. 17243. United States of America and Bangladesh:	
Agreement relating to agricultural research (with annexes). Signed at Dacca on 29 March 1976	
Agreement amending the above-mentioned Agreement. Signed at Dacca on 15 and 19 April 1976	153
No. 17244. United States of America and Bangladesh:	
Project Agreement relating to the population control programme (with annex). Signed at Dacca on 31 May 1976	193
No. 17245. United States of America and Bangladesh:	
Project Agreement concerning feasibility studies of development projects (with annexes and related letter). Signed at Dacca on 29 September 1976	217
No. 17246. United States of America and Bangladesh:	
Project Agreement relating to the cholera research laboratory (with annexes). Signed at Dacca on 24 November 1976	235
 ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations</i>	
No. 14648. Exchange of notes constituting an agreement between the United States of America and the Republic of China relating to trade in cotton, wool and man-made fiber textiles. Washington, 21 May 1975:	
Exchange of letters constituting an agreement modifying the above-mentioned Agreement, as modified. Washington, 18 and 25 July 1977	254

N° 17239. États-Unis d'Amérique et République-Unie de Tanzanie :	
Accord de projet relatif à une assistance en période de sécheresse dans la région d'Arusha (avec annexe). Signé à Dar es-Salaam les 12 et 13 août 1975	71
N° 17240. États-Unis d'Amérique et République-Unie de Tanzanie :	
Accord relatif au transfert de produits agricoles. Signé à Dar es-Salaam le 13 avril 1976	91
N° 17241. États-Unis d'Amérique et République-Unie de Tanzanie :	
Accord relatif à la vente de produits agricoles dans le cadre du programme du titre I de la <i>Public Law</i> 480. Signé à Dar es-Salaam le 19 mars 1977	97
N° 17242. États-Unis d'Amérique et Panama :	
Accord de prêt relatif au développement municipal rural (avec annexe). Signé à Panama le 28 novembre 1975	103
N° 17243. États-Unis d'Amérique et Bangladesh :	
Accord relatif à la recherche agricole (avec annexes). Signé à Dacca le 29 mars 1976	
Accord modifiant l'Accord susmentionné. Signé à Dacca les 15 et 19 avril 1976	153
N° 17244. États-Unis d'Amérique et Bangladesh :	
Accord de projet relatif à un programme de régulation des naissances (avec annexe). Signé à Dacca le 31 mai 1976	193
N° 17245. États-Unis d'Amérique et Bangladesh :	
Accord de projet relatif à des études de faisabilité de projets de développement (avec annexes et lettre connexe). Signé à Dacca le 29 septembre 1976	217
N° 17246. États-Unis d'Amérique et Bangladesh :	
Accord de projet relatif à un projet de laboratoire de recherches sur le choléra (avec annexes). Signé à Dacca le 24 novembre 1976	235
ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies	
N° 14648. Échange de notes constituant un accord entre les États-Unis d'Amérique et la République de Chine relatif au commerce des textiles de coton, de laine et de fibre synthétique. Washington, 21 mai 1975 :	
Échange de lettres constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné, tel que modifié. Washington, 18 et 25 juillet 1977	256